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z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,
kt6re odbylo sie w dniu 23 kwietnia 2014 roku

o godzinie 1400 posiedzenie Komisj i otworzyl i przywital wszystkich
zebranych Przewodniczacy Michal Jaroch (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 do protokolu).
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Analiza sprawozdania z wykonania budzetu za 2013 rok.
5. Realizacja planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2014 roku.
6. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej, w tym skarg.
7. Sprawy rozne,

8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjycie wniosk6w w sprawie zmian w porz,!dku obrad.

Dyskusji nie podjeto.

Pkt. 4. Analiza sprawozdania z wykonania budzetu za 2013 rok.

Sprawozdanie z wykonania budzetu gminy za 2013 rok stanowi zalacznik nr 2.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zasugerowal, aby przed analiza
sprawozdanie z wykonania budzetu gminy za 2013 rok dokonac podzialu prac
na poszczeg6lnych czlonkow komisji.

Skarbnik Slawomir Koc przedstawil najwazniejsze informacje zwiazane z
przedlozonym Sprawozdaniem z wykonania budzetu za 2013 rok.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Dariusz Pietrucha, Skarbnik Slawornir
Koc, Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch.

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot.; przyczyn wprowadzania wielokrotnie
zmian w budzecie miasta; publikowania zmian w budzecie miasta w Biuletynie
Informacji Publicznej.

Pkt. 5. Realizacja planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2014 roku.



Przewodniczacy komisji przypornnial, iz zwrocil sie do Pani wiceburmistrz
a przygotowanie informacji w kwestii: realizacji uchwal Rady Miasta Marki
w 2013 roku, materialy sa w trakcie opracowywania.

Przewodniczacy Komisji zasugerowal, aby analize materialow przelozyc na
kolejne posiedzenie.

Dyskusji nie podjeto.

Pkt. 6. Analiza pism skierowanych do Komisii Rewizyjnej- w tym skarg.

Przewodniczacy Komisji Pawel Pniewski przypomnial, a skardze Pana Olgierda
Generowicza z dnia 11 lutego 2014 roku w sprawie funkcjonowania targowiska
miejskiego przy ul. Paderewskiego w Markach. Zalacznik nr 3.
Przewodniczacy komisji zwrocil sie do czlonkow komisji z prosba a dyskusje
w kwestii rozwiazan niniejszej sprawy.

Zdaniem radnego Dariusza Pietruchy nalezy poszukiwac wszelkich rozwiazan,
ktore zlagodza uciazliwosc, ale jednoczesnie zaprowadza porzadek, nie
unikniemy handlu poza wyznaczonym terenem; nalezy zastanowic sie nad
koncepcja funkcjonowania targowiska miejskiego.

Radny Dariusz Pietrucha zasugerowal aby zorganizowac spotkanie z osobami
odpowiedzialnymi za funkcjonowanie targowiska miejskiego.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil J minutowa przerwe,

Po przerwie na spotkanie zaproszono Pania Wiceburmistrz Sylwie Matusiak.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; Wiceburmistrz Sylwia Matusiak, radny
Radoslaw Dec, radny Dariusz Pietrucha, Przewodniczacy komisji Michal
Jaroch.

W dyskusji poruszano kwestie dot. m.in.; wprowadzenia zmian w regulaminie
targowiska miejskiego; mozliwosci rozwiazan problemow zawartych w skardze
Pana Generowicza; organizacji calotygodniowego handlu na targowisku
miejskim przy ul. Paderewskiego w Markach.

Przewodniczacy komisji poinformowal, iz przygotowane zostanie pismo
skierowane do Pana Generowicza w kwestii zaproszenia go na kolejne
posiedzenie oraz inforrnujace a przedluzeniu terminu rozpatrzenia skargi. Pismo
stanowi zalacznik nr 4.
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Nastepnie Przewodniczacy Komisji przypornnial 0 skardze Panstwa Agaty
Witan, Kamila Witan, Eweliny Rempalskiej z dnia 19 lutego 2014 roku.
Zalacznik nl' 5.
Przewodniczacy komisji poinformowal, iz zwrocil sie do Przewodniczacego
Rady 0 skierowanie zapytania do Radcy Prawnego Urzedu Miasta czy Komisja
Rewizyjna jest kompetentna rozpatrywac ty skarge gdyz jest ona skierowana na
pracownika Urzedu Miasta Marki, do dnia dzisiejszego Komisja Rewizyjna nie
otrzymala odpowiedzi.
Przewodniczacy Komisji odczytal pismo przekazujace skarge z dnia 19 lutego
2014 roku do rozpatrzenia zgodnie z wlasciwoscia przez Burrnistrza, Pismo
stanowi zalacznik nr 6.

Dyskusji nie podjeto,

Kolejna sprawa, ktora zajela sie Komisja Rewizyjna byla skarga Pani Sylwestry
Kwiatkowskiej z dnia 20 marca 2014 roku. Skarga stanowi zalacznik nl' 7

Radny Pawel Pniewski poinformowal, iz Pani Kwiatkowska przedstawila swoja
sytuacje na dyzurze, ktory pelnil radny.

Pani Wiceburmistrz poinformowala, iz jutro uplywa termin udzielenia
odpowiedzi Pani Kwiatkowskiej w zwiazku z czym takie pismo jest w
przygotowaniu.

Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Pani Wiceburrnistrz z prosba
o przekazanie odpowiedzi kierowanej do Pani Kwiatkowskiej Komisji
Rewizyjnej, jak rowniez przygotowanie przez Burmistrza stanowiska
w niniejszej kwestii.

Przewodniczacy Komisji odczytal zazalenie na bezczynnosc organu Burmistrza
Miasta Marki z dnia 7 marca 2014 roku przeslane przez Kancelarie Radcy
Prawnego Adama Florczaka z Warszawy na wniosek Pani Elzbiety Marzanny
Zalewskiej z Zielonki. Zazalenie stanowi zalacznik nr 8.

Przewodniczacy Komisji odczytal rowniez Zawiadomienie Wojewody
Mazowieckiego z dnia 8 kwietnia 2014 roku. Zawiadomienie stanowi zalacznik
nr 9.

Na posiedzenie Komisji przybyla Pani Danuta Wozniak Naczelnik Wydzialu
Gospodarki Nieruchomosciami i Planowania Przestrzennego, ktora wyjasnila
sprawe oraz zwrocila uwage, iz Rada nie jest kompetentna do rozpatrywania tej
sprawy.
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Przewodniczacy komisji zwrocil sie do Pana Mecenasa obecnego na
posiedzeniu komisji 0 ustosunkowanie Sly do kwestii kompetencji komisji
rewizyjnej w wyzej poruszanej kwestii .

. Pkt 7. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch poinformowal, iz kolejne posiedzenie
komisji odbedzie sie 7 maja 2014 roku 0 godzinie 15.00.

Pani Wiceburmistrz skierowala odpowiedz do radnego Radoslawa Deca na jego
pytanie z poprzedniego posiedzenia 0 miejsce skladowania destruktu,
poinformowala, iz destrukt skladowany bedzie na parkingu przy fomarze.

Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Pani Wiceburmistrz 0 utwardzenie
nawierzchni ul. Wereszczakowny,

Pkt. 8. Zamkniycie posiedzenia.

o godzinie 1610 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal posiedzenie Komisji
Rewizyjnej.
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